義守大學    學年度第    學期 數位教材製作計畫書
I-SHOU UNIVERSITY     Semester of Academic Year    
Application Form for Digital Teaching Materials
填寫日期(Date)：  年(YY)  月(MM)  日(DD)
	教師姓名
Name
	
	課程名稱
Course Title
	

	開課單位Department
	
	課程代碼
Course Code
	

	申請類型 
Application Type
	每門課至少完成5個單元，每單元錄製5~15分鐘數位化教學內容，以供學生自主學習。Complete at least 5 units for each course. Each unit records 5~15 minutes of digitization teaching content for students to learn before or after class.
□EMI課程 EMI course
□一般課程 General course

	此課程是否申請過
Have you applied for this course before?
	□是，請於課程介紹欄位說明與前次不同之處 Yes, Please explain the difference from the previous application in the Course Introduction column
□否，該門課第一次申請 NO, first time.

	課程介紹
Course Introduction
	(至少100字at least 100 words)


	數位教材使用規劃
Planning for the use of digital teaching materials
	

	每門課至少完成5個單元，表格不夠請自行新增
Complete at least 5 units for each course, and add more rows to the table if necessary

	主題/單元
Theme/Unit
	影片內容概述
Video content
	錄製方式(可複選)
 Recording method(Multiple selections are allowed)
	影片長度
Video Duration

	
	
	□自行製作(請說明) Self-made (please explain)：
□AI生成(請說明使用哪些AI製作、生成方式) AI-generated (please explain which AI tools were used and the generation process)：
	

	
	
	□自行製作(請說明) Self-made (please explain)：
□AI生成(請說明使用哪些AI製作、生成方式) AI-generated (please explain which AI tools were used and the generation process)：
	

	
	
	□自行製作(請說明) Self-made (please explain)：
□AI生成(請說明使用哪些AI製作、生成方式) AI-generated (please explain which AI tools were used and the generation process)：
	

	
	
	□自行製作(請說明) Self-made (please explain)：
□AI生成(請說明使用哪些AI製作、生成方式) AI-generated (please explain which AI tools were used and the generation process)：
	

	
	
	□自行製作(請說明) Self-made (please explain)：
□AI生成(請說明使用哪些AI製作、生成方式) AI-generated (please explain which AI tools were used and the generation process)：
	

	申請數位教學助理
Apply for Teaching Assistant
	□是，我需要申請教學助理   Yes, I need TA to help.
□否，我不需要申請教學助理 No, I don’t need TA to help.

	數位教學助理預定執行規劃及工作內容
Expected executive plan and work content of Teaching Assistant
	不申請教學助理，則無須填寫 If you don’t apply for teaching assistant, please skip it.


請填寫下頁的智慧財產權及肖像權使用授權同意書，中、英文擇一填寫即可
1


Please fill in the License Agreement on Intellectual Property Rights and Portrait Rights on the next page, choose one of Chinese and English to fill in.

智慧財產權及肖像權使用授權同意書
立同意書人_________(以下稱立書人)，茲同意「________________」課程於_____學年度第____學期完成之相關成果，其智慧財產權、肖像權無條件授權義守大學(以下簡稱被授權人)使用，立書人同意並擔保以下條款：
1. 同意授權予被授權人公開展覽、引用該課程成果。
2. 立書人擁有完全權利與權限簽署並履行本同意書，且已取得簽署本同意書必要之第三者同意及授權。
3. 立書人聲明及保證該課程成果係原創性著作，無侵害任何第三者之著作權、專利權、商標權、商業機密或其他智慧財產權之情形。
4. 立書人如違反本同意書各項規定，願自負法律責任，被授權人並得要求立書人返還全數補助。於該課程成果及本同意書內容範圍內，因可歸責於立書人之事由致被授權人受有損害，立書人應負賠償被授權人之責。
此  致
義守大學
立書人簽章： 
職號：
中 華 民 國       年       月       日

License Agreement on Intellectual Property Rights and Portrait Rights
I, ___________, hereby grant I-Shou University the right to use my intellectual property rights and portrait rights pertaining to the achievements of the course "__________________________" constituted in the _____ semester of Academic Year ____and agree and warrant the following terms and conditions:
1. I agree that I-Shou University may publicly display and cite the achievements of the aforesaid course.
2. I have full power and authority to sign and execute this Agreement, and I have obtained all necessary third-party consent and authorization for signing this Agreement.
3. I declare and warrant the originality of the achievements of the aforesaid course and do not get involved in any infringement of a third party’s copyright, patents, trademark, trade secret, intellectual property rights, or any other rights.
4. Should I violate any terms and conditions stated herein, I shall be held legally accountable, and I-Shou University reserves the right to ask me to return the subsidies in full. I shall compensate I-Shou University for any loss or damage resulting from or in connection with any achievements of the aforesaid course or with the content of this Agreement for which I am to blame.
To
I-Shou University
[bookmark: _Hlk133579779]Signature:
Faculty ID number:
Date:
